
Zápis č. 12 
Krajské rady ČSTV Vysočina 

 
 
Datum konání:   25. května 2009 od 15,00 hod., ukončení 16,39 hod. 
Místo konání:   KS ČSTV Vysočina 
Předsedající:   Jiří Šmrha – předseda KS ČSTV Vysočina 
Zapisovatel:   Ing. Vítězslav Holub – manažer KS ČSTV Vysočina 
Přítomni:  Jiří Šmrha, ing. Vladimír Kučera, Bohumil Svoboda, Alena Pajdová, Stanislav 

Teplan, Petr Honzl, Václav Paulík 
Hosté:   
Omluveni:  Kokeš Luboš, Mgr. Jiří Havlík, Oldřich Bína 
Neomluven:   
Účast:  70 % (regiony – 40 %, svazy 100 %), krajská rada nebyla usnášení schopná  
 
Program:  

1. Úvodní slovo předsedajícího, návrh programu jednání 
2. Schválení programu jednání a kontrola usnesení 
3. Aktuální informace z tělovýchovného prostředí 
4. Zpráva o hospodaření KS ČSTV Vysočina 
5. Příprava 9. Valné hromady KS ČSTV Vysočina 
6. Diskuse  
7. Usnesení a závěr 

 
Písemné p řílohy k jednání:  

1. Rozvaha a výsledovka k 31. 12. 2008, středisko 1 – aparát 
2. Rozvaha a výsledovka k 30. 4. 2009, středisko 1 - aparát 
3. Hospodaření svazů k 31. 12. 2008 
4. Návrh rozpočtu 2009 
5. Zápis Dozorčí komise ze dne 6. 4. 2009 
6. Pozvánka na 9. Valnou hromadu KS ČSTV Vysočina 
7. Návrhy kandidátů do orgánů KS ČSTV Vysočina 
8. Dopis ČBA ohledně plánované investice v Třebíči 

 
   

1. Úvodní slovo p ředsedajícího a návrh programu jednání 
 

V úvodu jednání předseda KS ČSTV Vysočina přivítal přítomné členy Krajské rady ČSTV 
Vysočina (dále KR) a seznámil je s programem jednání. V úvodu byl předán dárkový koš 
místopředsedovi KS ČSTV Vysočina Vladimíru Kučerovi, jako poděkování za práci, kterou pro KS 
ČSTV Vysočina vykonal.  

 
2. Schválení programu jednání a kontrola usnesení 

 
Program jednání KR byl všemi přítomnými schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím 

KS ČSTV Vysočina. Kontrola usnesení: Usnesení č. 23 a 24 z minulého jednání Krajské rady byla 
splněna.   

 
3. Aktuální informace z t ělovýchovného prost ředí 
 
Ve své zprávě předseda KS ČSTV Vysočina Jiří Šmrha  přednesl informace o: 
• Pořádaných sportovních akcích: Tour de Ski – Nové Město na Moravě, zahájení nové cyklo 

sezóny v Horní Cerekvi, Šachový festival v Havlíčkově Brodě uskutečněný u příležitosti 100. 
výročí šachu na Vysočině, vyhlášení ankety Sportovec Vysočiny 2008, Mistrovství ČR 
v plavání veteránů v Jihlavě, Mistrovství ČR v orientačním běhu ve Svratce. 

• Valných hromadách – ČSTV v Nymburce, VH TJ Jiskra Havlíčků Brod, VH Krajského 
volejbalového svazu, VH Krajského svazu lyžování, VH RS ČSTV Jihlava, VH TVS Vysočina 
Pelhřimov. 

• Poradě předsedů krajských sdružení ČSTV v Praze – prezentace povolebních (politických) 
sestav krajských rad, olympiáda dětí a mládeže bude v roce 2009 v Táboře (JČ). 



• Kontaktu s nově zvoleným vedením kraje Vysočina – představení KS ČSTV Vysočina panu 
hejtmanovi. Další schůzka se konala v širším obsazení – hejtman, náměstek pro finance a 
náměstkyně pro sport a byl konzultován připravený materiál o vícezdrojovém financování 
sportu. Bylo dohodnuto, že kraj posoudí návrhy ČSTV v této oblasti a bude iniciovat další 
schůzku. 

• Informace o nově sestavené komise pro sport a volný čas – dosud bylo svoláno pouze úvodní 
jednání a od té doby se další jednání nekonalo. 

• Zasedání Všesportovního kolegia – nepodařilo se změnit poměr dělení dotací ve prospěch 
členské základny. Malé střešní sportovní organizace opět „shodily“ tento návrh. 

 
Místopředseda pro sportovní svazy ing. Vladimír Ku čera informoval o: 
• Hospodaření jednotlivých sportovních svazů v roce 2008. 
• Spolupráci s krajskými sportovními svazy. 
• Krajských centrech talentované mládeže. Prostřednictvím KS ČSTV pro rok 2009 podaly 

žádosti KSST Vysočina (dotace 46 tis. Kč, celkové náklady 115 tis. Kč.), KVS Vysočina 
(dotace 200 tis. Kč, celkové náklady 500 tis. Kč), KS judo Vysočina (neuspělo) 

• Investičním záměru výstavby baseballového areálu v Třebíči v roce 2010. 
 

Místopředseda pro regiony Bohumil Svoboda  podal informace o: 
• VH ČSTV v Nymburce – doplnění informací o financování sdružených subjektů. Analyzoval 

finanční situaci v regionálních sdruženích vzhledem k došlým dotacím z ústředí ČSTV a 
následným dělením TJ a SK. Dále hodnotil dotace na údržbu a investice, jejichž objemy jsou 
kritické. Informoval o změnách, které má nedostatek finančních prostředků na servisní služby 
regionálních sdružení – snižování personálního obsazení na regionech. 

• Financování okresních sportovních svazů z úrovně regionálních sdružení. 
 

4. Hospoda ření KS ČSTV Vysočina 
 

Členové KR byli seznámeni s ekonomikou KS ČSTV Vysočina za rok 2008. Ze schváleného 
rozpočtu bylo k 31. 12. 2008 vyčerpáno 1 058 806,55 Kč (vyčerpáno 84,9 %). Dotace z ústředí jsme 
obdrželi ve výši 100 %. Drobné položkové odchylky neměly vliv na celkové hospodaření, neboť došlo 
k výrazné úspoře v ostatních položkách. Velmi pozitivně se vyvíjela příjmová stránka rozpočtu, neboť 
zhodnocováním finančních prostředků na termínovaných vkladech se nám podařilo navíc získat téměř 
50 tis. Kč.  

 
Dále KR projednávala otázku financování KS ČSTV Vysočina na rok 2009, projednala navrhovaný 

rozpočet. Vzhledem k tomu, že KR ČSTV Vyso čina nebyla usnášení schopná a vzali členové KR 
na vědomí návrh rozpo čtu na rok 2009 a doporu čila jej k p ředložení Valné hromad ě, která se 
uskute ční 8. 6. 2009. 

 
 
Členové KR byli seznámení se zprávou Dozorčí komise KS ČSTV Vysočina ze dne 6. 4. 2009. 

Vzhledem k tomu, že KR ČSTV Vyso čina nebyla usnášení schopná a vzali členové KR zprávu 
Dozorčí komise ze dne 6. 4. 2009 na v ědomí.  

 
Členové KR byli seznámeni s dopisem České baseballové asociace ohledně investičního záměru 

vybudování nového areálu v roce 2010. Zároveň s tím byly požádány regionální sdružení ČSTV o 
součinnost v oblasti investičního programu ČSTV pro rok 2010 – nahlášení investičních akcí, které 
půjdou po linii RS na KS ČSTV Vysočina do 31. 8. 2009. 

 
Byla podána informace o uzavření Smlouvy o spolupráci a podpoře mezi Duklou Jihlava – mládež 

a KS ČSTV Vysočina jako střešní organizací pro KVV ČSLH Vysočina. Cílem dohody je zajištění 
finančních prostředků pro činnost hokejového výběru kraje Vysočina pro rok 2009. 
 

5. Příprava 9. VH KS ČSTV Vysočina 
 
Členové KR byli seznámeni s přípravami 9. VH, která je volební a uskuteční se dne 8. 6. 2009 od 

16,30 hod. ve velké zasedací místnosti KS ČSTV Vysočina. Zároveň byly rozdány delegační lístky pro 
delegáty z komory regionálních sdružení. Delegační lístky pro delegáty z komory krajských 
sportovních svazů byly rozeslány poštou. Bylo dohodnuto, že řídícím VH bude Bohumil Svoboda. 
Zároveň bylo dohodnuto obsazení mandátové, návrhové i volební komise. 

 



6. Diskuse a záv ěr 
 

Alena Pajdová – Informace o stěhování pracoviště OTS Žďár n. S., informace o poskytovaných 
službách OTS ZR a financování OTS ZR, informace o připravované volební VH, která proběhne v 
červnu 
 

Stanislav Teplan – informace o akci TOP nejlepších hráčů, informace z prostředí stolního tenisu. 
 
Václav Paulík – informaci o konferenci krajského šachového svazu za účasti předsedy Šachového 

svazu. Hodnocení cílů realizovaných akcí - mistrovství republiky, fungující centrum talentované 
mládež. Představení připravovaných akcí – MČR v Rapid šachu v Havlíčkově Brodě a v listopadu 
MČR juniorů a juniorek v Přibyslavi.   

 
Diskuse byla dále vedena průběžně ke všem bodům jednání. V závěru jednání poděkoval 

předseda KS ČSTV Vysočina členům KR a členům Dozorčí komise za práci pro ČSTV v uplynulém 
volební období. 

 
Zapsal dne 25. května 2009 ing. Holub Vítězslav 
 


